
Protok6l Nr I/2018
z Sesji Rady Gminy Mietk6w
z dnia 20 listopada 2018 roku

W6jt Gminy Adam Kozarowicz, odczytal postanowienie Komisarza Wyborczego we
Wroclawiu dotycz1ce zwolanial sesji Rady Gminy Mietk6w w kade ncji 2018-2023 na dzief
20listopada2018 r. na godz. 12.00,
Zgodnie z przepisami o otwarcie i poprowadzenie pierwszej sesji W6jt poprosil naj starszego
wiekiem radnego obecnego na sesji p. kyszardaL4cza.

P. tr 4cz podzigkowal slowami, i2 to zaszczyt prowadzil sesjg w tak szacownym gronie.
Wspomnial, 2e czas tak szybko zlecial, bo gdy zaczynal byl jednym z najmlodszych radnych,
teraz jest najstarszym. Stwierdzil jednak, 2e p. Helena Artymowicz, kt6ra jest kolejnym
najstarszym wiekiem radnym, zrobi to w spos6b bardziej profes.ionalny. Odm6wil tym samym
otworzenia i przeprowadzenia sesji.

W zwigku z poryzszyfi W6jt zaproponowal p. Helenie Artymowicz otworzenie
i poprowadzenie sesji. P. Helena Artymowicz w),rzzila zgodg.

Helena Artymowicz otworzyla sesjg slowami ,,Otwieram Sesjg Rady Gminy Mietk6w",
przywttala wszystkich zebranych, cieszqc siE, 2e mole jej przewodniczyd i przedstawila
porz4dek obrad:
1) Otwarcie Sesji
2) WrEczenie nowyrn wybranym radnym zaSwiadczeh o wyborze
3) Zlo2enie Slubowania przez nowo wybranych radnych
4) Wyb6r Przewodnicz4cego Rady
5) Wrgczenie nowo wybranemu W6jtowi zadwiadczenia o wyborze
6) Ztohenie Slubowania przez nowo wybranego W6jta

Ad.2.
Po przedstawieniu porzqdku obrad Przewodniczqca RG - H. Artymowicz poprosila

przewodnicz4c4 Gminnej Komisji Wyborczej p. Elzbietg Boklg o wrgczenie zaiwiadczeit
o wyborze.

P. El2bieta Bokla przywitala uczestnik6w i poinformowala, i2 powolana przez
Komisarza Wyborczego we Wroclawiu w dniu 07 wrzeSnia 2018 r. Gminna Komisja Wyborcza
w Mietkowie przygotowala i przeprowadzila w dniu 21 pazdziernika 2018 r. wybory do Rady
Gminy w wyniku czego, wyborcy dokonali wyboru takiego, jak na tej Sali widzimy.
Korzystaj4c z okazji podzigkowala wszystkim, kt6rzy pomogli i przyczyrttli sig do sprawnego
przebiegu wybor6w. Wybory odbyly sig bez Zadnych incydent6w. Pogratulowala nowo
wybrany,rn radnyrn i odczytuj4c ich nazwiska, wrgczyla radnym zaSv/radczenia o wyborze.

Ad.3.
Helena Artymowicz ptzeszta do kolejnego punktu obrad. Poinformowala, iL przeczlrta

rotg Slubowania, a radni b9d4 kolejno odpowiada6: Slubujg. Osoby chgtne dopowiedz4: tak mi
dopom62 869. Poprosila najmlodszego radnego Bartosza Iwariskiego o odczytywanie nazwisk
wg listy. Wszyscy radni zlo2yli uroczyste dlubowanie.

Ad.4.
P. Helena Artymowicz przeszla do kolejnego punktu obrad: Wyb6r Przewodnicz1cego

Rady. Ale zanim przewodnicz4cy zostanie wybrany, nale2y powolad komisjg skrutacyjn4.
Poprosila zatern o zglaszanie kandydat6w do komisji skrutacyjnej. P. Artymowicz
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poinformowala, i2 czlonkami komisji skrutacyjnei mog4 by6 te osoby, kt6re nie bgd4
kandydowai do innych fun-kcj i.

Glos zabral seketarz gminy p. Ireneusz Sloma informujqc , iz rozdakaty do glosowan
jawnych oraz objaSnil, jak bgda sig odbywad wszystkie glosowania jawne na tej sesji Rady
Gminy.

Radny Andrzej Pietruszka zaproponowal w sklad komisji skrutacyjnej radnego Bartosza
Iwafskiego, radny Janusz Albert zgtrosil radn4 Genowefg Jabloiskq i Stanislawa Lat arcwicza.
Wszyscy zgloszeni wyrazili zgodg.

Przeprowadzono glosowanie jawne nr 1.

Glosowalo 15 radnych - oddano 15 glos6w ,,zt'. Przewodntczqca slwierdzila, 2e

zaproponowany sklad komisji skrutacyjnej zostal przyjgty jednogloSnie.

Helena Artymowicz poprosila o ukonstytuowanie sig komisji, tzn. wybranie
ptzewodniczqcego i sekretarza. Przewodniczqcym zostal Stanislaw tr atarcwicz, sekretarzem
zostal Bartosz lwanski.

Nastgpnie na przewodnicz4cego Rady Gminy Ryszard L4cz zaproponowal Heleng
Artymowicz, ktota wyrazila zgodg. Nie zgloszono innych kandydat6w, totez lista zostala
zamlnigta. Poproszono komisjg skrutacyjn4 do przygotowania kart do glosowania tainego
i wyja6niono spos6b oddania glosu: stawiaj4c znak X w katce tak lub nie przy nazwisku. Karty
do glosowania rozdawano po przeczytaniu nazwiska kazdego radnego z listy obecnych
radnych.
Karty z oddanymi glosami radni wrzucali do umy. Po zakoriczeniu glosowania komisja
skrutacyjna przeliczyla gtrosy oraz sporz4dzila a nastgpnie odczytata protok6l z wyboru
przewodnicz4cego Rady Gminy. Na przewodnicz4c4 wybrano Heleng Artymowicz - 15 glos6w
za,

Helena Artymowicz podzigkowala radnym za zaufanie i obiecala sprawnie prowadzii
prace Rady Gminy oraz wzorowo wywi4zywad sig ze swoich obowipk6w. Nastgpnie odcrytala
tekst uchwaly Rady Gminy w sprawie wyboru przewodnicz4cego Rady Gminy.

Ad.5.
Do wrgczenia nowo wybranemu W6jtowi za{wiadczenia o wyborze poproszono

przewodnicz1cq Gminnej Komisji Wyborczej Elzbietg Boklg. Przewodnicz4ca Gminnej
Komisji Wybor czej wrqczyla za3wiadczenie nowo wybranemu W6jtowi i pogratulowala
wyboru.

Ad.6.
Przewodnicz4ca przeszla do kolejnego punktu obrad i poprosila W6jta o zlozenie

Siubowania. Nowo wybrany W6jt p. Adam Kozarowicz zloZyl wobec Rady Gminy Mietk6w
Slubowanie o treici: ,,Obejmuj4c urz4d w6jta gminy uroczyScie Slubujg, 2e dochowam
wiemoSci prawu, a powierzony mi urz4d spmwowad bgdg tylko dla dobra publicznego
i pomySlnoSci mieszkaric6w gminy. Tak mi dopom62 869". Nastgpnie p. Adam Kozarowicz
podpisal tekst roty Slubowania i przekazal Przewodniczqcej Rady.

Po Slubowaniu W6jta, Przewodnicz4ca przedstawrla wniosek o rozszerz.enie porz4dku obrad
sesji o nastgpuj4ce punkty:
7) Wyb6r wiceprzewodniczqcego Rady Gminy.
8) Wyb6r przewodnicz4cych komisji stalych Rady Gminy.
9) Powolanie sklad6w osobowych Komisji stalych.
10) Podjgcie uchwaly w sprawie wynagrodzenia W6jta Gminy Mietk6w
11) PodjEcie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly nr XLIYl302l2018 z dnia 29 paf,dziemika

2018 r. w sprawie stawek podatku od Srodk6w transportowych i zwolniei w tym podatku.



Przewodniczqca $zeqowadzila glosowanie jawne nr 3.

Glosowalo 15 radnych * oddano 15 glos6w ,,zd'. Pruewodnicz4ca stwierdzila, te
przewodnicz4cym komisji rewizyjnej zostal Pawel Waclawek.

Nastgpnie poprosila o zglaszarte kandydat6w na przewodnicz4cego Komisji skarg,
wniosk6w i petycji. Elzbieta Modrzejewska zglosila kandydaturg Janusza Alberta.
Nie zgloszono wigcej kandydat6w, wiec przewodni cz4ca zapylala, czy kandydat wyraha zgodg
Janusz Albert wyrazil zgodg.

Przewodnicz4ca przeprowadzila glosowanie jawne nr 4.

Glosowalo 15 radnych - oddano 15 glos6w ,,2a". Przewodricz4ca stwierdzrla, 2e
przewodnicz4cym Komisji skarg, wniosk6w i petycji zostal Janusz Albert.

Przewodnicz4ca poprosila o zglaszante kandydat6w rru przewodniczqcego Komisji
budZetowej. Janusz Albert zglosil kandydaturg Ryszarda Musialka.
Nie zgloszono wigcej kandydat6w, wiEc przewodniczqca zapytala, czy kandydat wyraZa zgodg
Ryszard Musialek wyrazil zgodg.

Przewodnicz4ca przeprowadzila glosowanie j awne nr 5 .

Glosowalo 15 radnych * oddano 15 glos6w ,,2a". Przewodniczqca stwierdzlla, 2e

przewodniczqcym Komisji budzetowej zostal Ryszard Musialek.

Przewodniczqca poprosila o zglaszanie kandydat6w na przewodnicz4cego Komisji
gospodarki i mienia. Ryszard Musialek zaproponowal kandydaturg Eugeniusza Borowskiego.
Nie zgloszono wigcej kandydat6w, wigc przewodniczqcazapytala, czy kandydat wyraz a zgodE.
Eugeniusz Borowski wl,razil zgodE.

Przewodnicz4ca przeprowadziLa glosowanie jawne nr 6.

Glosowalo 15 radnych - oddano 15 glos6w ,,2a". Przewodniczqca stv,ierdzila, 2e

przewodnicz4cym Komisji gospodarki i mienia zostal Eugeniusz Borowski.

Przewodnicz4ca poprosila o zg)aszwie kandydat6w na przewodnicz4cego Komisji
infrastruktury spolecznej. Pawel Waclawek zaproponowal kandydaturg Elzbiety
Modrzejewskiej. Poniewa2 nie zgloszono wigcej kandydat6w, przewodnicz4ca zapytala, czy
kandydatka wyrala zgodg. Elzbieta Modrzejewska wyrazila zgodg.

Przewodniczqca przeprowadzila glosowanie j awne nr 7 .

Glosowalo i5 radnych - oddano 15 glos6w ,,2a". Przewodni cz4ca stv,ierdzila, 2e

przewodniczqcq Komisji gospodarki i mienia zostatra El2bieta Modrzejewska.

Przewodnicz4ca poinformowala, iz kolejnym punktem obrad jest powolanie sklad6w
osobowych komisji stalych, a1e do tego punktu przejdziemy po 20 minutowej przerwie,
w czasie kt6rej radni zapiszq sig do poszczeg6lnych komisji na wyloZonych kartach.

Ad.9.
Po przerwie przewodnicz4ca Helena Artymovicz wznowila obrady i przeszla do

powolania sklad6w osobowych komisji staiych. Poinformowala, 2e przy powolywaniu sklad6w
Komisji rewizyjnej oraz Komisji skarg i wniosk6w, kluby radnych maj4 szczeg6lne prawa.
W zwiqzku z tym zapylala czy w radzie takie kluby istniej4. Nikt z radnych nie zglosil istnienia
klubu radnych.

Przewodnicz4ca poprosila sekretarza gminy o odczltanie projektu uchwaly dotyczqcej
powolania komisj i rewizyj nej.
Glos zabral sekretarz Gminy Mietk6w Ireneusz Sloma.
Poinformowal, iz zgodnie z przedstawionymi wnioskami przewodnicz4cego Komisji



i2) Podjgcie uchwaly w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania Sciek6w
w Gminie Mietk6w.

13) Zakofczenie sesji.

Przewodnicz4ca zau4dzila glosowanie, nad rozszerzeniem porz4dku obrad.
Przeprowadzono glosowanie jawne m 2.

Glosowalo 15 radnych - oddano 15 glos6w ,,2a". Przewodnicz4ca stwierdzila,2e zmiana
porz4dku obrad zostala przyjgta jednogloSnie.

Ad.7.
Przewodnicz4ca poprosila o zglaszanie kandydat6w na wiceprzewodnicz4cych Rady

Gminy. Robert Polanski zglosil Andrzeja PietruszkE, Helena Artymowi cz zglosila Ryszarda
l-qcza. Kandydaci wyrazili zgodg. Poniewa? nie zaproponowano wigcej kandydat6w, radni
przeszli do tajnego glosowania.

Glosowanie przeprowadzila komisja skrutacyjna w skladzie: przewodnicz4cy Stanislaw
Latarewicz, seketarz Bartosz Iwaiski, czlonek Genowefa Jabloiska.

Komisja przygotowala karty do glosowania tajnego i wyja3nila spos6b oddania glosu:
stawiaj4c znak X w katce tak lub nie przy nazwisku kandydata. Karty do glosowania
rozdawano po przeczl.taniu nazwiska ka2dego radnego z listy obecnych radnych.
Karly z oddanymi glosami radni wrzucali do urny. Po zakofczeniu glosowania komisja
skrutacyjna przeliczyla glosy oraz sporuqdzila a nastgpnie odczytala protok6l z wyboru
wiceprzewodnicz4cych Rady Gminy. Wiceprzewodnicz4cymi Rady zostali wybrani: Andrzej
Pietruszka - 15 glos6w za orazRyszardtr-qcz - 15 glos6w za.

Przewodnicz4ca pogratulowala wybranym wiceprzewodniczqcym i wyrazila nadziejg,
2e wsp6lpraca w prezydium bgdzie ukladala sig bardzo dobrze. Nastgpnie odczy.tala tekst
uchwaly w sprawie wyboru wiceprzewodnicz4cych Rady Gminy Mietk6w.

Ad.8.
Przewodnicz4ca poinformowala, i2 wg statutu Rady Gminy, Rada powoluje ze swojego

grona nastgpujqce stale komisje:
1) Komisjg rewizyjn4 dzialaj1c4 w zakesie kontroli dzialalnoSci w6jta, gminnych jednostek

organizacyjnych oraz jednostek pomocniczych gminy,
2) Komisjg skarg, wniosk6w i petycji dzialaj4c4 w zakresie rozpatrywania skarg na dzialania

w6jta i gminnych jednostek organizacyjnych, a takie wniosk6w oraz petycji skladanych
przez oby"wateli,

3) Komisjg budZetow4 dziatajqc4 w zakresie spraw finansowych i maj4tkowych oraz bud'Zetu
gminy,

4) KomisjE gospodarki i mienia dzialaj4c4 w zakresie priorytet6w rozwojowych gminy,
rolnictwa, ochrony Srodowiska, gospodarki przestrzennej, gospodarki komunalnej,
gospodarki gruatami, inwestycji i bezpieczeristwa publicznego,

5) Komisjq infrashuktury spolecznej dzialalqcel w zakresie oSwiaty i wychowania, ochrony
zdrowia, pomocy spolecanej, kultury i sportu.

Przewodnicz4ca oznajmrla, iz w tej kadencj i bgdzie dziala,t 5 komisji stalych, a do tej
pory byly tylko 4. Nastgpnie poprosila o zglaszanie kandydat6w na przewodnicz4cych komisji
stalych Rady Gminy.

Najpierw poprosila o podanie kandydat6w na przewodnicz4cego Komisji rewizyjnej.
Radny Eugeniusz Borowski zaproponowal Pawla Waclawka. PoniewaZ nie zgloszono innej
kandydatury, przewodnicz4ca zapfiala, czy kandydat wyruZa zgodg. Pawel Wacl4wek wyrazil
zgodg.



rewizyjnej Pawla Waclawka oraz chgtnych, ktbrzy zglaszali sig do tej komisji, powstat projekt
uchwaly w sprawie powolania Komisji rewizyjnej, wyboru jej przewodnicz4cego oraz skladu
osobowego.
Projekt uchwaly zostal odczl.tany.

Przewodniczqca przeprowadzila glosowanie jawne nr 8.

Glosowalo 15 radnych - oddano 15 glos6w ,,zt'. Przewodnicz4ca stwierdzila, 2e uchwala
zostala podj gta j ednogloSnie.

Nastgpnie przewodnicz4ca pointbrmowala, 2e zostanie odczylany projekt uchwaly
w sprawie powolania Komisji skarg, wniosk6w i petycji. Sekretarz Gminy Mietk6w Ireneusz
Sloma odczytal proiekt uchwaly w sprawie powolania Komisji skarg, wniosk6w i petycji,
wyboru jej przewodnicz4cego oraz skladu osobowego.

Przewodnicz4ca przeprowadzila glosowanie jawne nr 9.
Glosowalo 15 radnych - oddano 15 glos6w ,,zd'. Przewodniczqca stwierdzita, Ze uchwala
zostala podj gta j ednogloSnie.

Przewodnicz4ca poinformowala, 2e zostwie odczytany projekt kolejnej uchwaly. Glos
zabral Ireneusz Sloma. Poinformowal, i2 poprzednie uchwaly dotyc zyly pojedynczych komisji,
obowiqzkowych, wynikaj4cych z ustawy. Trzy pozostale komisje zostan4 powolane lqcznie
jedn4 uchwal4. I. Sloma odczytal projekt uchwaly w sprawie powolania Komisji bud2etowej,
Komisji gospodarki i mienia oraz Komisji infrastruktury spolecmej, wyboru ich
przewodnicz4cych oraz sklad6w osobowych.

Przewodnicz4ca przeprowadzila glosowanie jawne m 10.
Glosowalo 15 radnych - oddano 15 glos6w ,,zt'. Pruewodrucz4ca stwierdzitra, ze uchwala
zostala podjqta jednogloSnie.

Ad. 10.
Nastgpnie przewodnicz4ca przeszla do kolejnego punktu obrad: podjecie uchwaly

w sprawie wynagrodzenia W6jta Gminy Mietk6w. Poinformowala, 2e wynagrodzenie w6jta
nie ulega zmianie w stosunku do obecnie obowi4zujqcego i odczytala projekt uchwaly.

Przewodnicz4ca ptzeryowadzita glosowanie jawne nr 1 1 .

Glosowalo 15 radnych - oddano 15 glos6w ,,2a". Przewodnicz4ca stwierdzila,2e tchwala
zostala podjQta jednogloSnie.

Ad. 11.
Przewodnicz4ca przeszla do kolejnego punktu obrad: podjgcie uchwaly w sprawie

zmiany uchwaly nr XLIY 130212018 z dnia 29 puldziemika 201 8 r. w sprawie stawek podatku
od Srodk6w transportowych i zwolnieri w tym podatku.

Glos zabral W6jt Adam Kozarowicz informuj4c, 2e dnia 29 puidziemika b. r. podjgto
uchwalg w sprawie stawek od Srodk6w transportowych i zwolnieri od tego podatku. Radni,
kt6rzy byli na tej sesji pamigtajq, 2e byla to dluga lista kategorii pojazd6w. Migdzy kwot4
minimaln4 a maksymalnq zadbano o to, aby zmieScii sig w ,,widelkach" z uchwalon4 kwot4.
Mimo wielokrotnego sprawdzania, w jednej z pozycji omylkowo uchwalono 2.500 zl, a mogla
byi uchwalona co najwy2ej kwota 2.458 21. Na tym bgdzie polegala zmiana uchwaly, w tym
jednym punkcie. W6jt odczltal projekt uchwaly.

Przewodnicz4ca przeprowadzila glosowanie j awne nr 1 2 .

Glosowalo 15 radnych * oddano 15 glos6w ,,2a". Przewodnicz4ca stwierdzila, 2e tchwala
zostala podj gta jednogloSnie.

Ad. 12.
Przewodnicz4ca poinformowal4 iz kolejny punkt to podjgcie uchwaly w sprawie

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania Sciek6w w Gminie Mietk6w



Glos zabral W6jt Gminy Mietk6w. Poinformowal, 2e uchwala podjgta na poprzedniej
sesji zostala przeslana do W6d Polskich celem zaopiniowania. Spostrzezono pewne blgdy. ZGK
tznaj4c te uwagi, przygotowal regulamin, kt6ry uwzglgdnil uwagi vrmiesione przez Wody
Polskie. W6jt poinformowal, 2e postanowienie jest doSd obszerne, jeSli ktoS chce, moZe go
odczltal ale sq to sprawy, kt6re nie zmieniaj4 zasadniczych element6w, czyli woda
dostarczana do wodoci4g6w, do odbiorc6w, musi mied okreSlone parametry. Zapytal, czy s4
jakieS pytania. Wobec ich braku, odczy'tal projekt uchwaly.

Przewodricz4ca przeprowadzila glosowanie jawne nr 13.

Glosowalo 15 radnych - oddano 15 glos6w,,za". Przewodniczqca stwierdzila, 2e uchwala
zostala podj gta jednoglo(nie.

Przewodrucz4ca poinformowala, 2e Wczetpaio temat uchwal. Poprosila o zabranie
glosu Dyrektora GOK Miroslawa Stawskiego.

Miroslaw Stawski pogratulowal wszystkim wybor6w i zaprosil na sobotg do GOK na
podsumowanie projektu Narodowego Centrum Kultury w postaci finalu projektu Inicjatywy
Lokalne GOK dla kazdego Poziom Nastgpny. Poinformowa!, 2e pracowali nad nim wigkszoSi
roku. Wydatkowane zostalo 30 tys. zl. i chcieliby przedstawii sprawozdanie przed Radnymi,
W6jtem i przed wszystkimi mieszkaricami Crrniny Mietk6w. Zachgcil do wzigcia udzialu
w wieczorze integracyjnym. DlTektor poprosil takZe o wlurieszenie plakat6w w swoich
miej scowodciach.

Nastgpnie zabral gtos W6jt. Stwierdzil, iz pomimo pewnych nowinek i przesunig6, sesja
przebiegla sprawnie. Pogratulowal wszystkim radnym wyboru do rady. Powiedzial, ze

zostaliSmy przez naszych mieszkaric6w wybrani, zostaliSmy obarczeni zaufaniem, ale przede

wszystkim musimy poczuwa6 sig do odpowiedzialnoSci za to, co bgdziemy dla naszej
spolecznoSci robi6. WigkszoSi radnych pozostala, wigc jest przekonany, irc bqdzie tak dalej.
Pogratulowal p. Helenie Artymowicz ponownego lvyboru na przewodnicz4c4 Rady Gminy,
oraz przewodnicz4cym Komisji. Za poSrednictwem przekazu internetowego, podzigkowal
mieszkafcom Gminy Mietk6w za udzielenie kedytu zaufania, bo oddano na niego a2 blisko
72Yo glos6w. Przyj4l takze zobowi4zanie wobec tych, kt6rzy na niego nie glosowali.
Powiedzial, ze w tej sytuacji pracujemy dalej dla dobra calej gminy, dla pomy5lno6ci naszych
mieszkaric6w, tak jak brzmiala rota Slubowania oraz ztoLryl Lyczenia dobrej pracy
w nadchodz4cej kadencj i.

Przewodricz4ca przypomniala jeszcze o odbiorze druk6w odwiadczenia maj4tkowego,
bo kazdy z radnych musi takie o6wiadczenie zloiry(,.

Ad. 13.
Przewodnicz4ca podzigkowala wszystkim uczestnikom sesji i zamkngla j4 slowami:

,,Zamykam sesjg Rady Gminy Mietk6w".

Protokolowala: Zofra Dr 6ZdZ

Helena A o\ ,/icz


